



LENO-IDEAL d.o.o.

Mesnička 29

10000 ZAGREB, CROATIA

Tel./fax. ++385-1-485-11-01

Mob. ++385-98-901-09-29

www.leno-ideal.com

e-mail: leno.ideal@gmail.com

LENO-IDEAL



CROATIA

إلى الشركاء المحترمين

نرغب بأن نُريكم و نعرفكم على بعض معامل تصنيعنا التي تُصنع فيها منتجاتنا الخشبية

لدينا عدد كبير من العمال الحرفيين و معدات و أجهزة متطورة تُستخدم في تصنيع منتجات المسلسل الكبيرة أو الصغيرة حسب طلب

المشتري.

في أكثر الأحيان نعتمد على الخشب الكرواتي لإنتاج الأثاث و منتجات النجارة, نستخدم خشب كرواتي ذات الجودة العالية مثل: خشب

الزان, البلوط, خشب الراتنجية, الكرز و الجوز و غيرها من الأخشاب العالية الجودة.

يجب التأكيد على أن بإمكاننا تصنيع منتجات من أنواع خشب أخرى أيضاً.

درجات لون الخشب تختلف حسب الطلب و الرغبة.

في صناعة الكراسي الوثيرة و الأنواع الأخرى من الكراسي نستخدم قماش, جلد أو نسيج عالي الجودة و حسب طلب المشتري-المستثمر,

إيضاً تقنيات الدوشمة المستخدمة متقدمة جداً.

شركتنا معروفة و مقدرة في السوق المحلية بسبب جودة الإنتاج و الإلتزام بموعد التسليم.

سر نجاحنا هو الجودة و متابعة رغبة و اتجاه السوق و الأهم من ذلك, اهتمامنا بتقديم جودة و كفاءة عالية للمشتري.



معنا النجاح و التقدم!

لبنو-أيدéal د.و.

LENO-IDEAL d.o.o.

Esteemed friends and partners,

We want to show you some of the production facilities where we make all of our carpentry products.

We have a large workforce capacity, and the equipment to do big and small series of required products.

In production, we mostly use our Croatian wood, such as: oak, beech, juniper, cherry, walnut, and the like, but we

also have the option to manufacture products from other types of wood.

We use many kinds of desirable color tones on the wood.

In the production of semi-armchairs, chairs, and the like, we use many kinds of quality fabrics, leathers, materials,

per Client's-Investor's choice, and we use different techniques of upholstering.

At the global and domestic market, we are mostly respected for the quality and the accuracy of delivery of the

ordered goods.

We follow the trend of the market, and we are committed to offering high quality products to the Client-Investor.

The driving force of your success!

LENO-IDEAL d.o.o.

























SUSTAVI OTPRAŠIVANJA I LAKIRANJA
KIMEL-FILTRI
www.kimel-filtri.hr
Siget 16b, 10000 ZAGREB, HR Tel: +385 1 6504 023

















LENO-IDEAL d.o.o.

Mesnička 29

10000 ZAGREB, CROATIA

Tel./fax. ++385-1-485-11-01

Mob. ++385-98-901-09-29

www.leno-ideal.com

e-mail: leno.ideal@gmail.com

LENO-IDEAL



CROATIA